
V01

N/A

95*135mm.

风琴折.

8. 原材料及后处理工艺均能满足我司《环保技术标准》要求
(Raw materials and the corresponding post processing should meet requirements 
 T&W Environmental defined in the Protection Technical Standards.)

产品型号:

设备编号:

用户姓名: 地    址:

邮    编: 电    话:

购买日期: 发票号码:

代理商:

保修单位:

日期 故障情况 处理经过 接收人 修理人

保修记录

保修卡

本信息仅适用于上海诺基亚贝尔股份有限公司及其下属子公司在中华人民共和国销售的电器电子产品
This information applies only to Nokia Shanghai Bell Co., Ltd or its subordinates’ Electrical and 

Electronic Products sold in the People's Republic of China

上海诺基亚贝尔股份有限公司及其下属子公司依靠其供应商提供的信息。本表显示：对销售之日所售上海诺基亚贝
尔有限公司及其下属子公司的产品，其部件中可能含有这些物质。在所售产品中可能没有上述所列的部件。 

Nokia Shanghai Bell or its subordinates has relied on information from its suppliers and this table shows the 

types of parts in which these substances may be found in Nokia Shanghai Bell or its subordinates’
products as of the date of sale of the enclosed product. The parts listed above may not be a part of the 
enclosed product.

3FE552561507
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